
 

   

 

         December 2018. 

 

        Jaarverslag secretaris 

         

Bij deze bied ik u het jaarverslag aan over het seizoen 2017-2018. 

 

Bestuur 

De Algemene Ledenvergadering is gehouden op 11 december 2017. Er waren 11 leden en 7 bestuursleden 

aanwezig.  

Een extra ledenvergadering i.v.m. de statutenwijziging is gehouden op 15 januari 2018. Hierbij waren 5 

leden aanwezig. De statutenwijziging is op 23 augustus 2018 ingeschreven bij de Kamer van Koophandel. 

Aftredend en niet-herkiesbaar waren Gert Niessen en Janus van de Kop als bestuurslid voetbaltechnische 

zaken en jeugdvoorzitter. 

 

Senioren 

Ons 1e elftal heeft in de 4e klasse redelijk goed gedraaid en is uiteindelijk op een 6e plaats geeindigd. 

Keeper en aanvoerder E. van der Weerd neemt aan het einde van het seizoen na 18 jaar afscheid als 

doelman van ons 1e elftal. 

Teisterbanders 2 is, na een goed en gezellig seizoen op de 2e plek geeindigd. 

Bij Teisterbanders 3 en vooral Teisterbanders 4 zien we een zeer matige trainingsopkomst. Hier verlopen 

de wedstrijden dan ook moeizaam. Zij zijn uiteindelijk op een 3e en 11e plek geeindigd. 

Bij Vr1 idem dito. Nadat het verzoek om een klasse lager te gaan spelen niet werd gehonoreerd door de 

KNVB, bleek handhaving in de 2e klasse niet mogelijk. Afgezien werd van deelname aan de nacompetitie 

en dat betekende automatisch degradatie. De trainer van Vr1 stopt al na een paar weken wegens 

persoonlijke omstandigheden. 

Het contract met hoofdtrainer Andries van Mourik en Peter van Homoet van het 2e elftal worden met een 

jaar verlengd.  

Dit seizoen wordt er met een team <23 jaar gestart. 

Het wedstrijdformulier moet vanaf dit seizoen digitaal ingevuld worden. 

 

Jeugd 

Bij de jeugd geen kampioenen. Dit seizoen een teleurstelling: tot onze spijt voor het eerst sinds jaren geen 

JO19 (A) team meer bij Teisterbanders. 

De KNVB introduceert nieuwe spelregels voor de (kleinste) jeugd, 8 tegen 8. 

Er wordt een contract gesloten met een nieuw aan te stellen voetbaltechnisch jeugdcoordinator / hoofd 

jeugdopleidingen F. Tromp, die, vanwege omstandigheden voordat het seizoen begint al moet afzeggen. 

 

 

Sportkoepel (Burense Voetbal Verenigingen) 

In deze 2-maandelijkse vergaderingen worden door het bestuur de vergaderingen bijgewoond m.b.t. 

aanbestedingen, accomodatie-beleid, KIWA-rapportage groot onderhoud etc. Vanaf 2017 tot nu toe en 

ook vanwege de verkiezingen zijn daar voor wat betreft Teisterbanders (nog) geen concrete 

toezeggingen/aanbestedingen uit voort gekomen. De Gemeente streeft ernaar als overkoepeling van de 

BVV een zgn. coöperatie op te richten met daarin van elke voetbalvereniging uit de gemeente Buren een 

afgevaardigde. 

 

AVG (Algemene Verordening Persoonsgegevens) 

v.v. “TEISTERBANDERS” 
Kerk-Avezaath – opgericht 8 augustus 1949 

 

 

 

 



Per 25 mei 2018 is de AVG van kracht geworden. Deze privacy-wet zorgt voor veel extra 

werkzaamheden voor het bestuur, met name voor wat betreft ledenadministratie, boekhouding, 

verenigingscorrespondentie. Op dit moment heeft Teisterbanders de nodige (verplichte) maatregelen 

genomen om aan deze nieuwe regelgeving te voldoen.  

Ook voldoen we aan de eis om van iedere vrijwilliger over een Verklaring Omtrent Gedrag te beschikken. 

Sinds begin van dit seizoen hebben we, voornamelijk t.b.v. de jeugd, een (vrijwillige) 

vertrouwenspersoon, te weten Mw S. van Setten, ook hebben we een gedragscode Teisterbanders en 

Tuchtcommissie (vrijwillig) opgezet/aangesteld. De tuchtcommissie bestaat op dit moment uit Dhr E. van 

Tuil. Dhr R. Verbeek en Dhr P. van Homoet. 

 

Huisvesting 

Het buitenschilderwerk is weer in orde gemaakt, nieuwe dakgoten zijn aangelegd, de regeninstallatie is 

doorgetrokken (veld 3) en 2 nieuwe terrastafels, parasols en bankje voor op het terras zijn aangeschaft. 

 

Kantine 

Dit seizoen een goede omzet in de kantine. Dit komt voor een groot gedeelte door de in november 2017 

geintroduceerde Super Sunday, wat een succesformule blijkt. 

 

Vrijwilligers 

Nog steeds een probleem: het invullen van vrijwillige vacatures. Op dit moment o.a. vacant een 

terreinmedewerker aangezien Dhr Van Wijk wegens gezondheid een stapje terug gedaan heeft. 

In het hoofdbestuur al enige jaren vacant: een bestuurslid PR, wordt momenteel opgevangen door dhr G. 

Niessen. 

Op de Nieuwjaarsreceptie zijn Marjanne Niessen en Goos van Alphen benoemd tot lid van verdienste. 

 

(Commerciele) Activiteiten 

De sponsorloop op 29 september 2017 is geslaagd, heeft zo’n € 1.500,00 opgeleverd. 

Het sinterklaasfeest en paaseieren zoeken voor de kleintjes verloopt gezellig en goed. De 

activiteitencommissie kan wel wat versterking gebruiken. 

De Kerstbingo en maandelijkse Klaverjasavonden worden goed bezocht. 

Er zijn bijna 60 kinderen in mei mee op de gezellige Jeugdreis geweest naar Ommel. 

De slotdag voor de jeugd heeft op zaterdag 16 juni 2018 plaatsgevonden; besloten wordt om dit volgend 

jaar weer op zondag te houden omdat er op de zondag meer belangstelling (van ouders) is. 

De 2e editie van het eb-Personeelsdiensten Rivierenland toernooi (i.s.m. nog 6 verenigingen) werd 

gehouden op 9 juni en wij ontvingen JO14-15. Deze dag verliep uitstekend. 

Het lentefeest 2018 is buitengewoon goed en gezellig verlopen. We hebben financieel gezien de editie 

van vorig jaar wederom overtroffen, mede door het goede weer op zondag. Met bijzondere dank aan de 

vele vrijwilligers en de sponsoren gaan we dan ook weer vol goede moed op naar de 43e editie in 2019. 

De Stichting Lentefeest heeft vanaf dit jaar een nieuw bestuur. 

De club van 50 hield op 2 maart haar jaarlijkse vergadering en heeft deze keer de jeugdreis, nieuwe 

terrastegels gesponsord alsmede een reservering belegd voor opknap van de poort/entree. 

 

Langzaam maar zeker zakt ons ledenaantal: momenteel +/- 315 leden. Dit zien we voornamelijk terug in 

het aantal jeugdelftallen. De dorpskern Kerk-Avezaath en omliggende dorpen vergrijzen, wat ons zorgen 

baart. Belangrijk voor onze vereniging en het dorp is en blijft de sociale positie hier (en voor omliggende 

dorpen) te behouden; dit door ons te onderscheiden van andere voetbalverenigingen. Voornaamste punt 

om dat te kunnen blijven behouden zijn de vrijwilligers die hieraan, op welke manier dan ook, aan mee 

willen helpen. Bij deze benadruk ik dan ook weer dat we dit niet zonder vrijwilligers kunnen 

bewerkstelligen! Zoals bij zoveel verenigingen hebben ook wij nog diverse vrijwilligers nodig. Geef je 

vandaag nog op, er is nog veel te doen! 

 

 


